
      

 

 

 

 Afdelingsbestyrelsen SAB 

Referat bestyrelsesmøde SAB 
Onsdag den 22. juni 2022 

 

Afbud: Connie, Abdullah, Olav og Lena 

 

 

1)  Ordstyrer: Connie  

2)  Godkendelse af referat – april måned samt konstituerende møde  

3) Godkendelse af forretningsorden  

4)  Øvrige meddelelser fra formanden  

5)  Hvad må man sætte op på trappen?  

6)  Delebils p-plads til https://letsgo.dk/  

7)  Kommunikation til beboerne  

8)  Samarbejde med fsb omkring eidfest mm.   

9)  Fælleshave og værksted til haveforeningen  

10)  Kassererens meddelelser  

11)  Meddelelser fra nedsatte udvalg  

12)  Nyt fra Bydelsforeningen  

 

 

 

Ad. 1 Ordstyrer 

 Connie var syg og Mohamed tog tjansen 

 

Ad. 2 Godkendelse af referater fra april samt konstituerende møde 

 Godkendt 

 

Ad.3 Godkendelse af forretningsorden 

 Godkendt. 

 

Ad. 4 Øvrige meddelelser fra formanden  

 

 Katharina har været på en boligkonference og havde materiale med retur. 

 Karin gennemser materiale for evt. arkivering.  

 

Henrik har ønsket, at bestyrelsesmedlemmerne skal have adgang til materiale for 

alle 5 afdelinger. Meddelelsen her er, at det ikke kan lade sig gøre på grund af UNIK 

(KABS IT-system)  

 Henrik vil tage kontakt til John Sørensen, SABs formand. 

Vi arbejder videre for at suppleanter kan få adgang på lige fod med 

bestyrelsesmedlemmerne. 

 

Møde angående spilleregler for Parkeringskælder. Pernille og Henrik deltager i et 

møde.  

Kort snak om mulighederne. Der var stemning for at man har en åben garage. 



 

Kurser. Der indbetales til en pulje i SAB. Man skal således ikke betale, når man 

melder sig til kurser. Giv gerne Karin besked.  

Gode råd: Nye medlemmer kan have gavn af at melde sig til introkursus. Vent med 

budgetkursus til du har deltaget i et par budgetmøder. 

 

Hjemmesiden: Der har været en drøftelse af, hvordan man bruger hjemmesiden. Det 

er ønsket, at man på forsiden stadig skal have et indtryk af de mange interessenter 

der er i området.  

Som noget nyt bliver der mulighed for et kort over Tingbjerg, hvor man kan se hvor de 

forskellige ting ligger hvor.  

Der vil blive en kalender, hvor de forskellige arrangementer i området vil fremgå. 

Endelig vil den nye side blive optimeret til mobil, da det er det som de fleste bruger. 

 

Ad.5 Hvad må man sætte op på trappen? 

Der var en debat om det hensigtsmæssige i at sætte hylder på trappegelænderet på 2. 

sal. 

Der var enighed om at brandmyndighederne spørges. Der blev endvidere spurgt til 

juletræskæder. Også dette vendes med brandmyndighederne. 

 

Ad. 6 Delebils p-plads til https://letsgo.dk/  

Delebilsplads: Firmaet lets go vil gerne have en fast p-plads i Tingbjerg. Det er en 

såkaldt delebilsordning. Bestyrelsen var positive overfor ideen, men besluttede, at 

sagen skal ligge i P-udvalget. 

 

Ad. 7 kommunikation til beboerne 

Punktet udgik da Olav ikke var til stede. 

 

Ad. 8 Samarbejde om fester 

Der har været snak om, hvorvidt begge bestyrelser skal have adgang til det ny-

etablerede mødelokale. Konklusionen er, at det har begge bestyrelser. 

Fester: Skal juletræsfesten bevares i den nuværende form. 

Det blev diskuteret om der i stedet for jul og Eid skal holdes en vinterfest og en 

sommerfest, som ikke er bundet op på de religiøse højtider.  

Der blev også talt om, at det ikke er bestyrelserne, der skal stå for festerne.  

Det vil blive taget op på et fælles bestyrelsesmøde.  

Der var enighed om at bevare juletræsfesten i år.  

 

Ad. 9 Fælleshave og værksted til haveforeningen 

Enighed om at Pernille kan arbejde videre med et værksted til haveforeningen. 

Etablering af dette betales af udviklingspuljen. Pernille fortsætter dialogen omkring 

ovenstående.  

 

Med hensyn til blokudvalget i afdeling 4, så har de et ønske om toilet. Finansiering 

under overvejelse.  

 

Ad. 10 Kassererens meddelelser 

Der er brugt midler til møder og gaver 

 



 

 

Ad.11 Meddelelser fra nedsatte udvalg 

Fsb har møde den 28. juni hvor gulpladebiler angiveligt skulle være på dagsordenen. 

 

Ad.12 Nyt fra Bydelsforeningen 

Pernille orienterede kort om Bydelsforeningen og status for byggeriet.  

Status er at arbejdet med boligblokkene vil gå i gang snarest. For det øvrige byggeri 

arbejdes der for at finde løsninger.  

 

Evt.  

Per spurgte om afdelingsmøderne er offentligt tilgængelige. Afdelingsmødet skal 

godkende, hvis udefrakommende deltager i mødet, så møderne er ikke åbne for alle 

der måtte have lyst.  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


